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1 .  Opening 
De voorzit ter  heet  de aanwezigen van harte  we lkom.  
 
2 .  Vasts te l l ing  agenda  
De voorzit ter  zegt  dat  op verzoek van de f ract ie  van het  CDA de benoeming van het  
p laa tsvervangend commiss ie l id ,  de heer  Boonstra ,  a ls  agendapunt  17 aan de agenda wordt  
toegevoegd.  De benoeming van leden voor de  audi tcommiss ie ,  na  1 ju l i  2010,  wordt  
toegevoegd a ls  agendapunt  16.  De voorz i t ter  s te l t  voor onder  agendapunt  7  een toe l icht ing te  
geven over  het  ar t ike l  dat  in  het  ‘Dagblad van het  Noorden’  is  verschenen over  integr i te i t  en 
het  co l lege .  De agenda wordt  vastgeste ld .  
 
3 .  Presentat ie  pol i t ie   
De voorzit ter  zegt  dat  de  presentat ie  van de pol i t ie  een jaar l i jks  terugkerende act iv i te i t  in de  
gemeenteraad is ,  waarmee de  raad ze l f  mede s tur ing kan geven aan het  lokaa l  ve i l igheids-
be le id .  De presentat ie  wordt ,  ne t  a l s  vor ig  jaar ,  verzorgd door de  heer  J .  van der  Wolde,  
unit -chef  van de bas iseenhe id  Zuid ,  Groningen-Haren.  
 
De heer  Van der  Wolde  zegt  dat  vanui t  d i t  d is t r ic t  twee gemeenten,  het  grootste  dee l  van de 
s tad Groningen vanaf  het  verb ind ingskanaa l  en de gemeente Haren en oml iggende dorpen,  
worden bediend.  80% van a l le  act iv i te i ten en meld ingen en a l les  wat  z ich b innen het  
werkve ld afspee l t  doet  z ich voor  in  Groningen en 20% in Haren.  In totaa l  beschikt  deze 
bas iseenhe id over  85 medewerkers ,  exc lus ief  s tadswachten en andere  toezichthouders  d ie  
gehuisvest  z i jn  in  en operat ionee l  aangevoerd worden vanui t  het  bureau.  Van de dert ien 
buurtagenten z i jn  er  dr ie  werkzaam in  Haren en van de  dr ie  jeugdagenten werkt  een ‘ha lve ’  in 
Haren.  De miss ie  ‘Waakzaam en d ienstbaar  voor de  waarde van de rechtsstaat ’  s taa t  
beschreven in  het  meer jarenplan:  ‘Het  Gronings goud’ .  De Groningse  pol i t ie  gaat  voor  goud 
en neemt met  minder  geen genoegen,  ‘goud’  betekent  in het  Gronings ook ‘goed’ .  In de v is ie  
i s  a l les  ger icht  op de b i jdrage  van de pol i t ie  aan ve i l ighe id ,  in  het  s igna leren en adviseren 
vanuit  de  f ront l in ie ,  24-uur  per  dag .  Hierbi j  i s  de  gebiedsgebonden zorg le idend,  het  gaat  dan 
voora l  om de buurt -  en jeugdagenten,  maar  ook over  de andere pol i t iemensen in de 
bas iseenhe id ,  locat ie  Vonde l laan.  Het  laats te  jaar  tekent  z ich af  dat  de  pol i t ie  s teeds  meer  
een beweging maakt  r icht ing opspor ing,  de  kerntaak:  het  vangen van boeven,  ook in Haren.  
Doel  is  goed z icht  kr i jgen om wie  het  z ich in Haren,  met  name ook onder  de  jongeren,  gaat .  
‘Balancing  of  communitys ’ ,  heef t  te  maken met  de verschi l lende doe lgroepen binnen een 
gemeenschap,  v i r tue le  communit ies ,  in  Haren ook met  emai l  a le r t  en twi t te r .  Heel  d irect  en 
s trak wordt  toenader ing  gezocht  tot  de partner ,  de  burger  en wordt  de d ia loog gezocht .  
Samen werken aan meer  ve i l ighe id  en leefbaarheid .  De eerste  successen met  emai l  a ler ts  en 
tweets  worden inmidde ls  geboekt ,  de d ia loog begint  behoor l i jk  op gang te  komen,  voora l  in  
Haren.  Er wordt  u i tvoer ing aan gegeven door gezamenl i jke  programma’s ,  IVB ( integraa l  
ve i l ighe idsbe le id) ,  bestuur ,  ins te l l ingen,  scholen en voora l  de  burgers .  Daar  draa i t  a l les  in  
fe i te  om en de pol i t ie .  ‘ Info gestuurd’ ,  door  het  maken van jaar l i jkse  gebiedscans ,  d ie  met  
bestuur ,  raad en just i t ie  en andere partners  worden gedeeld .  Hierbi j  wordt  gebruik  gemaakt  
van harde c i j fers ,  harde waarden,  aangevuld met  zachte  c i j fers  en zachte  waarden.  Voora l  de  
laats te  z i jn  van be lang:  het  gaat  om het  verhaa l  achter  de c i j fers .  Ui te inde l i jk  moet  d i t  le iden 
tot  de lokale  ve i l ighe idsplannen van de gemeente en daar  heeft  de raad  een be langr i jke  ro l  in .  
In  het  jaarplan staat  onder  meer ;  een ve i l ige  woon – en leefomgeving.  Het  s te l len van 
pr ior i te i ten i s  nodig ,  n ie t  a l les  kan worden gedaan.  Van groot  be lang i s  geweld tegen 
personen en zaken,  zoals  overva l  en beroving,  waar  ook Haren mee te  maken heeft .  Re lat ie f  
gez ien nog nie ts  om ongerust  over  te  worden,  maar  ook één is  te  vee l .  Huise l i jk  geweld ,  
mishande l ing ,  bedre ig ing ,  zeden en vernie l ing .  Op het  gebied van zeden is  er  een d is t r ic te l i jk  
en reg ionaa l  zedenteam.  Ook Haren doet  h ieraan mee a ls  gemeente .  Het  vee lp legers  
adopt ieplan heef t  te  maken met  het  fe i t  dat  er  ook in Haren mensen z i jn  d ie  rege lmat ig  b i j  
pol i t ie  en andere  overhe ids ins tant ies  in  bee ld komen en z ich schuld ig  maken aan st rafbare 
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fe i ten.  Zi j  worden geadopteerd  en met  hen worden rege lmat ig  afspraken gemaakt ,  er  wordt  
contact  gezocht  en ger icht  gekeken waar  z i j  z ich mee bezig  houden.  Het  draa i t  om 
gedragsverander ing.  Het  Centrum voor Jeugd en Gezin spee l t  daarb i j  een be langr i jke  ro l .  F i jn 
dat  h ier  in Haren goede stappen z i jn  gezet .  Toezicht  over las tp lekken en opspor ing,  ook 
daar in i s  de  pol i t ie  rege lmat ig  te  v inden.  Dat  i s  n iet  ie t s  wat  u i t  de lucht  komt va l len,  zoa ls  
we l  eens wordt  gezegd .  In Haren was jarenlang sprake  van s teeds te rugkerende vernie l ingen,  
ba ldad ighe id ,  over last  in de z in van vu i l  achter laten,  muziek – en ge lu idsover las t  etc .  Daar  i s  
n iet  a l t i jd  op een goede  manier  mee omgegaan,  ook nie t  door  de  pol i t ie  ze lf  en a ls  je  het  laa t ,  
verergeren dat  soort  zaken.  In Haren wordt  s t rak toez icht  gehouden en daar  waar  nodig 
bekeurd,  consequent  en doe lmat ig .  Op d ie  manier  hoopt  men een kenter ing in de 
geweldsverander ing tot  s tand te  brengen.  De pol i t ie  z i t  aan de achterkant ,  de handhavings-
kant ,  maar  kan soms we l  bewegingen in gang zet ten om d ingen te  veranderen.  Er ontstaan 
merkbaar  verander ingen,  met  name door de d ia loog d ie  op gang komt tussen jongeren en 
pol i t ie  en de d ia loog tussen jongeren en gemeente .  De inbraak in woningen,  auto’s ,  
bedr i jvendiefs ta l  en verkeer  z i jn ook be langr i jk.  Het  nut  van de snelhe idscontro les  met  lasers  
aan de  Ri jkss t raatweg wordt  n ie t  a l t i jd  gez ien,  d ikwi j l s  wordt  gevraagd of  ze  ‘n ie ts  beters  te  
doen hebben’ .  Die  aanta l len en keren dat  dat  wordt  gedaan va l len in  het  n iets  b i j  de over ige  
werkzaamheden,  Controles  hebben ook zeker  effect  op de ve i l ighe id  op de weg.  Het  
handhaven in  het  Meerschapsgebied,  j arenlang achtergebleven,  i s  met  de komst  van de heer  
Van der  Wolde aangepakt .  Hier  i s  duide l i jke  verbeter ing  gez ien .  Het  opnemen van aang i f ten 
komt vaak negat ief  in  de publ ic i te i t .  In  d is t r ic t  Zuid worden aang if ten van s trafbare  fe i ten 
a l t i jd  opgenomen en ook a l s  dat  n ie t  wordt  gedaan kan men hier  terecht  met  k lachten.  In de 
communicat ie  wordt  ook a l t i jd  gezegd a ls  mensen v inden dat  de  pol i t ie  ie t s  n iet  doet ,  z i j  dat  
b i j  de  pol i t ie  moeten melden.  Tot  op heden i s  er  n iemand geweest  om over  d i t  soort  zaken te  
pra ten.  De heer  Van der  Wolde roept  de  mensen met  k lem op in gesprek te  gaan.   
Huise l i jk  geweld komt ook in  Haren voor ,  in  verge l i jk ing met  de  provinc ie  Groningen heef t  
0 ,7 op de 1000 inwoners  h ier  mee te  maken in Haren.  Dat  i s  tevee l  en daarom staat  huise l i jk  
geweld bovenaan het  pr ior i te i ten l i j s t je .  Het  ophelder ingspercentage ,  b i jna  100%, i s  hoog 
maar  dat  komt omdat  geweld in en om het  hu is  vaak met  bekenden te  maken heeft .  Op het  
gebied van bedre ig ing  en mishandel ing  i s  de  afge lopen dr ie  jaar  een behoor l i jke  vooru itgang 
geboekt  en in  de reg io,  ook in de  kle inere  kernen,  l iggen de c i j fers  hoger .  Over last  heeft  
onder  meer  te  maken met  botsende leeft i jden,  jongeren versus  senioren,  probleemgezinnen,  
psychiatr ische geva l len etc .  Jeugd en jongerenover las t  onderscheid  z ich in  dr ie  categor ieën:  
h inder l i jk ,  over las t  en cr iminee l .  Het  las t ige  is  soms dat  het  om groepen van wisse lende 
samenste l l ing  en om wisse lende locat ies  gaat ,  het  i s  n ie t  a l t i jd  makkel i jk  om de v inger  op de 
zere  p lek te  leggen.  Als  de ident i te i t  bekend is  kan het  gesprek worden aangegaan en wordt  
meer  z icht  op de groepen en samenste l l ingen gekregen.  Eind vor ig  jaar  i s  ‘Haren paraat ’  
gestar t ,  een gezamenl i jke  aanpak op deze groepen jongeren.  Hier toe is  in Haren een 
over las tcoörd inator  aangeste ld en daar  i s  de pol i t ie  erg b l i j  mee.  In Haren hebben pol i t ie  en 
gemeente samen een p lan van aanpak geschreven,  d i t  heeft  ge le id tot  de inzet  van een 
f lex team in de laats te  dr ie  maanden van 2009.  Dat  heeft  voor  pol i t ie ,  burger  en raad tot  
minder  over lastmeld ingen en minder  aang if tes  ge le id .  Op de  u i tgaansavonden is  de  pol i t ie  
vee lvu ld ig  aanwezig geweest  om de  p lekken te  bezoeken,  de namen te  noteren,  in  het  beg in 
de waarschuwingen u i t  te  de len en aan het  e ind bekeur ingen.  De gemeente  heeft  daar  een 
goede ro l  in gehad.  Voor  dat  bekeur ingen aan over last  veroorzakers  u i tgedee ld kunnen 
worden moet  men op één l i jn  z i t ten,  b i jvoorbee ld door het  p laatsen van verbodsborden of  
door  een gebied aan te  wi jzen waar  geen a lcohol  meer  gedronken mag worden.   
2009 i s  nog n ie t  goed in bee ld ,  dee ls  door  een haperend reg is t ra t iesysteem en dee ls  omdat  
nog n iet  a l le  c i j fers  gereed z i jn .  Een behoorl i jke  toename op het  gebied van u i tgaan,  horeca  
i s  verklaarbaar  door een aanta l  fees ten .  Op het  gebied van vernie l ingen i s  in  2009 duide l i jk  
z ichtbaar  dat  de focus i s  ge legd op een aanta l  verve lende groepen,  dat  verk laart  het  aanta l  
zaken.  In Haren loopt  men wel  tegen het  fe i t  aan dat  de  aangif ten opgehaa ld  moeten worden.  
Het  is  we l  eens  las t ig  om de aangi f ten b i j  de  fe i ten te  kr i jgen .  B i j  de  f ie tsendiefsta l len s taa t  
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een ophe lder ingspercentage van nul  procent  en dat  heef t  a l les  te  maken met  het  fe i t  dat  er  
soms maar  we in ig  of  onju is t  aang if te  wordt  gedaan of  dat  er  onvoldoende gegevens  bekend 
z i jn .  Vanaf  het  moment  dat  de afspraken met  de  gemeente  gemaakt  z i jn ,  wordt  er  van e lke  
vern ie l ing  aang i f te  gedaan.  Die kan worden gebru ikt  om met de  jeugd in gesprek te  gaan en 
aan de achterkant  een vervolgtra ject  te  koppelen.  In de prognose  van apr i l  wordt  een da l ing 
van het  aanta l  vern ie l ingen tegemoet  gez ien.  De heer  Prenger ,  namens de VVD, vraagt  hoe  
a l  in  maart  een prognose voor 2010 gemaakt  kan worden? De heer  Van der  Wolde  zegt  dat  
dat  wordt  gebaseerd op de eers te  maanden,  gemiddeld genomen komt dat  rede l i jk  u i t .  
Diefs ta l  u i t  de  woningen wordt  in kaar t  gebracht .  Zo wordt  inz ichte l i jk  om welk type  
woningen het  gaat ,  wanneer  de  inbraken worden gepleegd en wat  de  bu it  i s .  Door met  
bewoners  in gesprek te  gaan wordt  gekeken of  er  in de  prevent iesfeer  ie ts  mogel i jk  is .  Of  op 
het  gebied van opspor ing ,  b i j  inbraak in een woning met  camera ’s  of  met  posten.  Re la t ie f  
gez ien is  het  aanta l  inbraken in  woningen in Haren laag ,  maar  het  bl i j f t  te  vee l .  In Haren is  
nog vaak sprake  van mensen die  deuren,  ramen of  hekken nie t  afs lu i ten.  Dat  z i jn  gemiste  
kansen en voor  de  pol i t ie  i s  we in ig  eer  te  beha len ,  omdat  er  nauwel i jks  sprake  van braak of  
verbrek ing is ,  dus  nauwel i jks  sporen of  DNA. Ook de zogenaamde ‘z igeunerde l ic ten’  z i jn  
h ier in  opgenomen,  met  babbe lt rucs  wordt  toegang tot  woningen verschaft  en d iefs ta l len 
gepleegd.  Op het  geb ied van auto inbraken z i jn  de aanta l len dermate  l aag en de locat ies  
dermate  verspre id  dat  het  n ie t  loont  om de lokauto in te  zet ten.  Het  ophe lder ingspercentage 
van d iefsta l  van (brom)f iet sen is  n iet  he lemaa l  ju is t  weergeven.  Fie tsendiefsta l  wordt  in  een 
project  samen met  de gemeente  Groningen opgepakt  om beter  vorm te  geven.  Er  wordt  in  
Groningen één loket  voor  a l les  wat  met  f ie t sen te  maken heef t  inger icht .  De heer  Berends  
merkt  op dat  de laats te  dr ie  maanden van 2009 een enorme piek z ichtbaar  i s .  De heer  Van 
der  Wolde  kan daar  n ie t  de exacte  oorzaak van geven.  De heer  Van der  Wolde schetst  tot  
s lot  de  inzet  in het  Meerschapsgebied ,  met  name in het  hoogse izoen.  De pol i t ie  i s  aanwezig  
met  boten,  er  worden rampenoefeningen gehouden,  de  pol i t ie  i s  ac t ief  b i j  evenementen,  
sne lhe id ,  a lcohol ,  b i jzonder  wetgeving ,  mi l ieu en APV Meerschap worden gecontro leerd .  
Hiermee wordt  getoond dat  n iet  a l les  zomaar  kan,  daar  laat  de pol i t ie  graag het  gez icht  z ien 
en bevordert  daarmee de ve i l ighe id .   
Mevrouw Legemaat ,  namens  D66,  vraagt  of  het  ju is t  i s  dat  er  50.000 mensen op één dag in 
het  gebied  komen.  De heer  Van der Wolde  antwoordt  dat  u i t  een te l l ing van de  gemeente  
Groningen bl i jk t  dat  tussen de 30.000 en 50.000 mensen op een zomerse  dag gebruik  maken 
van de Hoornse p las ,  het  Paterswoldse meer ;  het  Meerschapsgebied.   
De voorzit ter  vult  aan dat  het  Meerschapsgebied 1 .5  tot  2  mi l joen bezoekers  per  jaar  t rekt .  
De heer  Fennema ,  namens D66,  merkt  op dat  de  pol i t ie s inds  een aanta l  j aren aan vakant ie  
surve i l lance doet ,  een pracht ig  systeem,  maar  heeft  het  geholpen? De heer  Van der Wolde  
zegt  dat  daar  waar  de s tadswachten aanwezig  z i jn  geweest  en gecontro leerd  hebben er  n ie t  i s  
ingebroken.  In  d ie  z in  heeft  het  geholpen voor d ie  mensen d ie  z ich hadden aangemeld.  Ook 
de d ia loog d ie  op gang komt op het  gebied van ve i l ighe id  en prevent ie  heeft  grote  waarde .  
Dit  vakant ieproject  spee l t  a l  een t ienta l  jaren,  de  tendens  tekent  z ich daarom nu n iet  meer  zo 
s terk af .  Di t  pro ject ,  van de  St icht ing Ve i l ighe idszorg Groningen in combinat ie  met  de  
pol i t ie ,  wordt  voortgezet .   
De heer  Fennema  vraagt  naar  het  gebru ik van het  fenomeen twit te r ,  wat  wordt  daarmee 
gedaan? De heer  Van der  Wolde  verte l t  dat  in  geva l  de  buurtagent  in avond of  nacht  zaken 
waarneemt a l s  inbraak in een woning ,  een s igna lement  of  doorgereden voer tu igen,  of  
inc identen waarbi j  meerdere  jongeren act ief  waren,  een ber icht je  oplevert  dat  mensen daarop 
reageren.  Dat  brengt  de  d ia loog op gang en men leert  e lkaar  kennen.  Dan wordt  met  e lkaar  
over  ve i l ighe id en leefbaarhe id gesproken.  Het  heeft  ook geresu l teerd  tot  aanhoudingen.   
De heer  Terpstra ,  namens de VVD, heef t  een vraag over  de  aanstur ing van s tadswachten.  
Wie bes lu i t  wie  waarheen gaat  en wat  doen ze  ongeveer?  De heer  Van der  Wolde  zegt  dat  de  
s tadswachten in fe i te  wein ig  met  de  pol i t ie  te  maken hebben.  S inds een jaar  wordt  act ief  
aangestuurd  op de over las t  gebieden vanui t  het  bureau Haren,  om te  z ien of  en wat  e r  aan de  
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hand is  en dat  zovee l  moge l i jk  vast  te  leggen.  Dit  wordt  aangestuurd,  maar  in  de  l i jn  heef t  de 
pol i t ie  h ier  n ie ts  over  te  zeggen.  Haren beschikt  over  een aanta l  goede s tadswachten.  
Mevrouw Toxopeus ,  namens de PvdA, noemt de resu l taten op z ich goed en goed om te  z ien 
dat  de s t rakkere  aanpak van de  jeugdover las t  d irect  a l  resu l taa t  oplever t .  De pol i t iek heef t  
s teeds  meer  las t  van het  fe i t  dat  er  s teeds  meer bureaucrat ie  op pol i t ie ,  zorg  en welz i jn  komt.  
De wens i s ,  raadsbreed,  om minder  bureaucrat ie  en meer  vertrouwen in zorg ,  pol i t ie  e tc .  te  
s te l len .  Kan de gemeente ,  of  de burgemeester ,  ie ts  doen b i jvoorbee ld door  rege ls  los  te  la ten 
of  op het  gebied van verantwoording ,  of  is  de  pol i t ie  he lemaal  gebonden aan d is t r ic t ,  
Minis ter ie  of  korpschef .  Is  er  ie ts  wat  gemeente l i jk  kan worden gedaan aan minder  
verantwoording,  minder  bureaucrat ie ,  meer  ver trouwen waardoor de pol i t ie  meer  t i jd  heeft  
om haar  werk te  doen? De heer  Van der  Wolde  neemt deze vraag  graag  mee in het  volgende 
dr iehoeksover leg ,  om daar  nog eens goed over  door  te  vragen.  Het  b l i j f t  l as t ig ,  want  de 
pol i t ie  i s  gebonden aan wetten en rege ls .  Lande l i jk  gez ien wordt  wel  gezegd dat  bureaucrat ie  
minder  moet  worden,  maar  de Wetgeving r icht ing  jeugd/jongeren,  zoa ls  de Sa lduz-rege l ing ,  
dat  jongeren a l t i jd  in  bepaa lde  s i tuat ies  een advocaat  moeten hebben,  betekent  een e inde loze  
papierwinke l .  De pol i t ie  heef t  nu eenmaal  met  Wet  – en rege lgev ing te  maken.   
De voorzit ter  bedankt  de heer  Van der  Wolde  voor de  u i tgebre ide  toe l icht ing .   
 
4 .  Ingekomen s tukken  
A.  Voor  kennisgeving aan te  nemen:   

  Raadsber icht  2010-11:  f inanc ier ingsbehoefte  2010 
  Brief  d .d .  16 maart  2010 gemeente  Menterwolde :  mot ie  inzake Zuiderzeege lden 
  Brief  d .d .  15 maart  2010 Provinc ie  Groningen:  Begrot ingsc ircu la i re  2010 ( f inanc iee l  

toez icht)  
  Brief  d .d .  21 maar t  2010:  verzoek om pet i t ies  d ie  e lektronisch b innenkomen bi j  de 

gemeente e lektronisch te  behande len 
B.  Ter  afdoening in  handen s te l len van het  co l lege  van B & W 

  Brief  van de fami l ie  Klaassens :  u i t spraak over  permanente  woonbestemming van pand 
Hoornsed i jk 28A-1 

 
De heer  Valkema ,  namens het  CDA, v indt  het  vreemd dat  de  f inanc ier ingsbehoefte  2010 a ls  
raadsber icht  wordt  aangeboden en niet  a ls  voorste l  aan de  raad,  waarom is  dat?  Volgens  het  
f inanc ier ingsstatuut  i s  het  gede legeerd  aan het  co l lege ,  a l s  het  voldoet  aan twee kaders .  Op 
het  moment  dat  het  n iet  voldoet  aan de kaders te l l ing ,  i s  het  een bevoegdhe id van de raad.  
De voorzit ter  s te l t  voor dat  punt  te  agenderen voor de raadscommiss ie ,  zonder  schr i f te l i jke  
informat ie  vooraf .   
 
De heer  Frima ,  namens de VVD, heeft  van de  fami l ie  Klaassens  begrepen dat  de u i tspraak 
inzake de permanente  woonbestemming van het  pand Hoornsedi jk  28A-1 in de  vor ige  
raadsper iode behande ld zou worden.  Vandaag ontv ing de heer  Fr ima een ber icht  van de 
fami l ie  dat  de gemeente  hen had gebe ld met  de medede l ing dat  het  op de lange baan 
geschoven gaat  worden.  Zi j  maken z ich daar  ernst ig  zorgen over .  Wanneer  volgt  def in i t ieve 
bes lu i t  name? 
Wethouder Pek ,  namens het  co l lege ,  bevest igt  dat  de br ie f  in  het  vor ige co l lege  i s  
behandeld .  Er  i s  een advies  vanui t  de ambte l i jke  organisa t ie  waarvan i s  gezegd dat  er  nader  
onderzoek wordt  gedaan.  Waarschi jn l i jk  s taat  d i t  onderwerp morgen op de agenda van het  
co l lege .  Er i s  contact  met  mevrouw Klaassen,  a l s  woordvoerder  van de fami l ie ,  en er  wordt  
hard  aangewerkt .  De wethouder  hoopt  na  morgen iet s  meer  du ide l i jkhe id te  kunnen geven 
over  wanneer  het  afgehandeld wordt .  
 
De voorzi t ter  conc ludeert  dat  de raad  s temt in  en gaat  b i j  hamers lag  akkoord.  Aldus 
bes loten.  
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5 .  Vragenuur  raads leden 
Mevrouw Sloot ,  namens Gezond Verstand Haren,  zegt  dat  recente l i jk  twee zebrapaden op het  
wegdek z i jn aangebracht  aan de Ri jkss traatweg bi j  Gl immen.  Heel  goed voor de verkeers-
ve i l ighe id .  De vraag is  of  en zo ja  wanneer ,  e r  waarschuwingsborden dat  er  zebrapaden z i jn  
worden geplaats t?  Nu wordt  een va lse  verkeersve i l igheid  gecreëerd,  omdat  automobi l i s ten 
nog n iet  aan de  n ieuwe s i tuat ie  gewend z i jn  en hun snelhe id n iet  aanpassen.  
De voorzit ter  s te l t  voor h ier  schr i f te l i jk  op terug te  komen.  
 
Mevrouw Van Duinen ,  namens GroenLinks ,  zegt  dat  de  bes lu i tvorming over  het  beschermd 
dorpgez icht  vanavond vastgeste ld wordt .  Naar  aanle id ing  van deze  bes lu i tvorming z i jn  er  
opnieuw vragen over  de  verschi l lende adviezen d ie  de we ls tandscommiss ie  en met  name 
Liebau en de Drentse  evenknie ,  de  St icht ing Drents  P la teau,  hebben gegeven over  ‘De Eik’ .  
Met  name deze laats te  heeft  over  de inpass ing van het  bouwplan gezegd dat  het  n iet  conform 
de e i sen van de  welstandscommiss ie  i s .  Waarom volgt  de  gemeente  de adviezen van Liebau ,  
d ie  afwi jken van de adviezen van het  Drents  P lateau?  De publ ieke opinie  gaat  ook meer  naar  
de v is ie  van deze laats te .  Er  i s  een afwi jkend advies  van twee  adviesorganen,  d ie  voor de  
bu i tenwere ld twee  deze lfde soorten adviesorganen z i jn .  Kan het  co l lege u i t leggen hoe dat  
mogel i jk  is ?  Hoe kan de gemeente  de onafhanke l i jkhe id  en kwal i te i t  van de  door haar  
gehanteerde adviezen voldoende garanderen?  
De voorzit ter  zegt  dat  het  he laas  in a lgemene z in  in de  we lstandswere ld  vr i j  gebruike l i jk  i s  
dat  a l s  er  twee adviezen worden gevraagd,  er  ook twee verschi l lende adviezen worden 
ontvangen.  Daarmee wordt  deze vraag geen recht  gedaan,  maar  een antwoord van wethouder  
Pek op z i jn tweede  werkdag,  zonder  kennis  van het  doss ier  i s  l as t ig .  Mevrouw Van Duinen  
zegt  dat  het  er  voora l  om gaat  dat  het  h ier  om onafhanke l i jke  adviezen gaat .  Daar  zou geen 
lucht  tussen moeten z i t ten,  zeker  n iet  voor de burgers .   
De voorzit ter  s te l t  voor h ier  schr i f te l i jk  op terug te  komen.  
 
De heer  Terpstra ,  namens de VVD, vraagt  of  de gemeente ,  a l s  z i j  toch bezig  i s  met  het  
hers te l  van vorstschade,  de  boomworte ls  d ie  door  het  asfa l t  van de  Ri jkss traatweg komen,  
vanaf  de Rabobank r icht ing Gl immen aan beide z i jden,  weg te  schrapen.  Dit  i s  een 
vee lgebru ikte  f ie ts route  en nu zeer  hobbe l ig  om over  te  f ie t sen.   
De voorzit ter  v indt  d i t  een terechte  constater ing  en neemt de opmerking mee naar  de 
buitendienst .   
 
6 .  Notulen raadsvergader ing van 29 maart  2010 
Op pag ina  5 en 6  wethouder  Berends  vervangen door :  de  heer  Berends ,  namens de 
Chr is tenUnie .   
De notu len van 29 maart  2010 worden vastgeste ld .  
 
7 .  Medede l ingen / terugkoppel ing gemeenschappel i jke  rege l ingen 
Mevrouw Legemaat ,  namens D66,  zegt  dat  er  in  de  media ,  maar  ook bi j  sommige andere  
pol i t ieke part i jen,  kennel i jk  vragen leven over  de meerdere petten van de raads leden van 
D66.  D66 pr i j s t  z ich ge lukkig  met  dr ie  frac t ie leden en een p laatsvervangend commiss ie l id ,  
d ie  a l lemaal  l i jnt jes  naar  de  samenleving hebben.  ‘ Je  kunt  a l s  pol i t ieke par t i j  n ie t  beter  
wensen’ .  Er  i s  n ie ts  geheimzinnigs  en n ie ts  onverenigbaars  aan,  a l  suggereren de  media  
we l l icht  ie ts  anders .  De zorgboerder i j ,  waar  raads l id  mevrouw Bachman de le id ing heeft ,  
s taat  n iet  in  een s tructuree l  subs id ieverband met  de  gemeente .  Hoogstens i s  daar  wel  eens ,  
inc identee l ,  sprake van een projectsubs id ie ,  maar  d ie  kan door  iedere Harenaar  aangevraagd 
worden en daarop z i jn de gebru ike l i jke  procedures  van toewi jz ing en contro le  van 
toepass ing.  Raads l id  Fennema,  predikant ,  i s  u i t s tekend in s taat  kerk  en s taat  vol led ig  te  
sche iden.  P laatsvervangend commiss ie l id  Keet  werkt  b i j  een zusteronderneming van Geveke,  
onderdee l  van Koop Hold ing,  en heeft  daar  keur ig  een nevenbeding getekend.  Mevrouw 
Legemaat  i s  a l s  autonoom persoon,  a l leen aan z ichze lf  verantwoording verschuld igd en werd  
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en wordt  door n iemand betaa ld voor wat  voor  teksten dan ook.  Als  teksten van mevrouw 
Legemaat  worden aangetroffen op andere s i tes  dan d ie  van D66 moet  men z ich maar  melden 
b i j  de beheerders  van die  s i tes ,  want  z i j  hebben d ie  tekst  dan gewoon overgenomen.  
Over igens  mag dat  van mevrouw Legemaat .  Mocht iemand nog vragen hebben of  wantrouwen 
ten aanzien van de  ve le  D66 petten dan ste l t  mevrouw Legemaat  voor dat  de raad  een extern 
bureau verzoekt  om de pet ten van a l le  raads leden te  onderzoeken om voor eens en a l t i jd  de 
ru is ,  d ie  nu i s  onts taan ,   weg te  nemen 
 
Burgemeester  Boumans ,  namens het  co l lege ,  wi l  graag vanui t  perspect ie f  van raad en 
co l lege en gemeentebreed ie ts  zeggen over  integr i te i t .  De gemeente  d ient  integr i te i t sbe le id  te  
voeren,  voor  pol i t iek ,  bestuur  en organisat ie .  Dat  is  een hoog goed waar  landel i jk  vee l  
be langste l l ing  voor i s .  Deze gemeente en deze burgemeester  nemen d it  ser ieus .  Daarom is  
voorgeste ld  met  de n ieuwe raad een integr i te i tsworkshop te  doen.  Dat  i s  wat  anders  dan een 
onderzoek naar  integr i te i t .  Een onderzoek wordt  gedaan op het  moment  dat  het  vermoeden 
bestaat  dat  er  ie ts  n ie t  in de  haak i s  en dat  i s  h ier  n ie t  aan de orde .   
Aan de hand van di lemma’s ,  d ie  voor iedereen kunnen ge lden,  wordt  samen met  de raad 
gekeken hoe daar  mee om te  gaan.  Het  wezen van integr i te i t  i s  met  e lkaar  in  gesprek te  gaan 
over  wat  we l  en n iet  gedaan wordt .  Het  co l lege heeft  daar  een extra  verantwoorde l i jkhe id  in .  
In  tegenste l l ing  tot  de  ber ichtgev ing ,  i s  n iet  afgesproken dat  er  een onderzoek naar  de 
co l lege leden en de gemeentesecretar i s  wordt  ingeste ld .  Er  wordt  een wat  intens ievere  var iant  
van de  workshop gedaan.  Binnen het  co l lege  d ient  hee l  he lder  te  z i jn  wat  we l  en n iet  kan.  In 
het  co l lege  heeft  een aanta l  mensen nevenfunct ies .  Het  i s  goed om he lder  te  z i jn  over  de 
inhoud daarvan en de betekenis  ervan in  re la t ie  tot  het  werk binnen de gemeente .  Het  col lege  
moet  daar  open in  z i jn  en daarover  in  gesprek kunnen gaan met  de raad.  Nog voor de zomer  
wordt  h ier  zowel  in  het  co l lege a ls  in  de raad  mee aan de  s lag  gegaan.  Hiervoor i s  een extern 
adviseur  aangezocht .  
 
De heer  Valkema ,  namens het  CDA, merkt  op dat  iedereen z i jn  nevenfunct ies  op geeft  b i j  
toe lat ing  tot  de  raad.  In de Gemeentewet  s taat  nauwkeur ig  omschreven wat  in  we lk geval  zou 
moeten en dat  is  getoetst .  Iedereen is ,  ondanks de nevenfunct ies ,  toege laten.  Wat  i s  het  
verschi l  tussen het  toe laten zoa ls  het  i s  gegaan en een workshopacht ige  d iscuss ie  over  
integr i te i t?  
 
Burgemeester  Boumans ,  namens het  co l lege ,  l icht  toe  dat  er  b i jna  geen nevenfunct ie  i s  d ie  
n ie t  mag worden u i tgeoefend,  behoudens d ie  wette l i jk  gerege ld  z i jn .  Een raads l id  kan n ie t  
ge l i jkt i jd ig  wethouder  en raads l id  z i jn ,  a l thans  nie t  anders  dan na  verk iez ingen.  Zo zi jn  er  
een aanta l  meer  bepal ingen van wat  n iet  verenigbaar  i s .  Dat  i s  het  wette l i jk  kader .  Daarnaast  
kunnen z ich a l le r le i  d i lemma’s  voor doen,  ook in uw midden,  zeker  ook a ls  raads l id ,  waar  u  
a l lemaal  nog act ief  in  de  samenlev ing s taat ,  ook act ie f  betrokken bent ,  soms bi j  be langen van 
derden,  maar  ook b i j  uw e igen be langen.  Dan zu l t  u  z ich af  en toe de  vraag moeten ste l len of  
u  in de pos i t ie  bent  om mee te  s temmen over  een voorste l ,  of  te  conc luderen a ls  act ief  l id  
aan het  lobbyen te  z i jn misschien we l  met  ruggespraak,  maar  toch zeker  n iet  met  las t  in  deze  
gemeenteraad.  Dat  i s  het  d i lemma waar  u  dage l i jks  mee geconfronteerd wordt  a ls  raads l id ,  
maar  ook a l s  wethouder ,  burgemeester ,  gemeentesecre tar is  of  medewerker  van de  gemeente .  
Ook vanuit  het  Minister ie  van Binnenlandse Zaken wordt ,  b i jna weke l i jks ,  aangespoord om 
dat  debat  met  e lkaar  te  b l i jven voeren.  Het  i s  vaak een eth ische d iscuss ie  en soms 
ingewikke ld .  Wat  voor de  één n ie t  wense l i jk  is ,  zou dat  voor  een ander  best  kunnen zi jn .  Dit  
zou in ieder  geval  open met  e lkaar  durven en moeten worden besproken.  Soms l ig t  het  l ast ig  
en het  i s  hee l  verve lend a l s  na bes lu i tvorming de d iscuss ie  komt over  de vraag  of  iemand we l  
of  n ie t  betrokken had mogen z i jn b i j  d ie  bes lu i tvorming.  Dat  is  n ie t  a l leen schadel i jk  voor de  
persoon in  kwest ie ,  maar  e igenl i jk  voor  het  he le  orgaan dat  het  bes lu i t  heef t  genomen.   
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De tweede medede l ing is  een korte  terugkoppe l ing van bezoek aan Auschwitz  de afge lopen 
dr ie  dagen.  Dat  ge ldt  voor  mevrouw Schui l ing ,  de  heer  Fennema,  mevrouw Sloot ,  de  heer  
Niezen,  de  heer  Boumans en mevrouw Lambeck.  De heer  Berends kon he laas  vanwege z iekte  
n iet  dee lnemen.  Verder  waren er  vertegenwoordigers  van het  4  en 5 mei  comité  en acht  
schol ieren en twee  docenten vanuit  het  voortgezet  onderwi js  mee.  Het  was een zeer  
indrukwekkende ervar ing .  Met  name ook de gesprekken d ie  daarover  met  e lkaar  z i jn  gevoerd.  
Het  re isgeze lschap was zeer  gemêleerd met  t ieners ,  twint igers ,  dert igers ,  veer t igers ,  
v i j f t igers ,  zes t igers  en een zevent iger .  Het  leeft i jdsverschi l  tussen de  jongste  en oudste  
dee lnemer  was zest ig  jaar .  Van iemand d ie  de  oor log heeft  meegemaakt  tot  k inderen d ie  daar  
he lemaal  geen concreet  bee ld b i j  hebben.  Al le  dee lnemers voe len z ich ge ïnsp ireerd  om ie ts  
met  de opgedane ervar ingen te  doen,  dat  was van te  voren a l  voorgenomen,  maar  de re is  
heeft  dat  v lammet je  a l leen maar  aangewakkerd.  Namens de  groep kan we l  gezegd worden dat  
d i t  bezoek een onuitwisbare  indruk heef t  nagela ten en ook voor  anderen een aanrader  i s .   
 
Voor  het  VNG-congres  op 7 en 8 juni  a .s .  i s  tot  nu toe één aanmeld ing vanuit  de raad  
ontvangen.  Het  i s  n ie t  zo dat  de he le  raad  mee kan,  het  u i tgangspunt  i s  dat  er  dr ie  raads leden 
mee kunnen gaan.  Het  congres  zou aanvankel i jk  op 8 en 9 juni  p laatsv inden en gebru ike l i jk  
gaat  men maandagavond voorafgaand naar  het  congres ,  om d insdag het  meer  inhoude l i jke  
congres  te  volgen en op woensdag de jaarvergader ing .  Dit  jaar  i s  het  congres  vanwege de  
verk iez ingen op maandag en d insdag.  Op maandag het  inhoudel i jke  programma en op d insdag 
de vergader ing.  De maandag is  interessanter  dan de d insdag en daarom is  het  voornemen om 
in  pr inc ipe één dag te  gaan,  ’ s  ochtends heen en ’ s  avonds terug.  De burgemeester  neemt op 
d insdag dee l  aan de  jaarvergader ing .  Geïnteresseerde  raads leden worden verzocht  z ich per  
omgaande aanmelden.  
 
8 .  Toezegg ingenl i j s t  
De toezegg ingenl i j s t  wordt  voor  kennisgeving aangenomen.  
 
9 .  Lange termi jn agenda en voorste l  van behandel ing  
De lange termi jn agenda en het  voorste l  van behandel ing worden voor  kennisgev ing 
aangenomen.  
 
Hamerstukken 
10.  Huisnummer ing  
De voorzit ter  concludeert  dat  de raad  instemt met  het  intrekken van de bestaande  
Verordening naamgeving openbare ru imten en nummering  gemeente  Haren 2008 en de 
n ieuwe Verordening naamgeving en nummering vast  te  s te l len .   
De raad gaat  b i j  hamers lag akkoord.  Aldus unaniem bes loten.   
 
11 .  Actua l i sa t ie  Verordening commiss ie  Bezwaarschr if ten 
De voorzit ter  concludeert  dat  de raad  instemt met  het  intrekken van de Verordening 
commiss ie  Bezwaarschr if ten 2003 en het  vasts te l len van de n ieuwe Verordening commiss ie  
Bezwaarschr i f ten 2010 en deze v ia  de  gebruike l i jke  weg bekend te  maken.  
De raad gaat  b i j  hamers lag akkoord.  Aldus unaniem bes loten.   
 
12 .  Vastste l l ing bestemmingsplan ‘beschermd dorpsgezicht  Ri jksstraatweg’  Haren/Glimmen 
De voorzit ter  concludeert  dat  de raad  instemt met  het  gewi jz igd vasts te l len van het  
bestemmingsplan ‘Beschermd dorpsgez icht  Ri jksstraatweg’  Haren/Gl immen 
De raad gaat  b i j  hamers lag akkoord.  Aldus unaniem bes loten .  
 
Bespreekstukken 
De voorzit ter  l icht  toe dat  a l le  benoemingen,  met  u i tzonder ing de benoeming van het  
p laa tsvervangend commiss ie l id ,  met  s tembr ief jes  worden gedaan.  Bi j  a l le  benoemingen,  met  
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u i tzonder ing van de benoeming van de v ice  voorz i t te r  van de raad,  gaat  het  om meerdere  
benoemingen.  Het  Reglement  van orde schr i j f t  voor dat  per  l id  een stembr ief je  rond kan 
gaan.  Dat  i s  n ie t  zo prakt i sch.  De voorz i t ter  mag,  conform datze l fde reg lement ,  voorste l len 
per  s temming het  aanta l  leden op het  s tembr ie f je  te  noteren,  dat  u  persoonl i jk  graag voor  d ie  
funct ie  zou z ien .  Per  te  benoemen pos i t ie  wordt  een bepaa ld aanta l  leden gevraagd.  Het  gaat  
om één v ice  voorz i t ter  van de  raad,  dr ie  leden voor  de  auditcommiss ie ,  dr ie  leden voor  het  
pres id ium en twee  leden voor het  AB-Meerschap.  Wethouder  S ie l ing is  namens het  co l lege l id  
van het  AB-Meerschap.  Het  CDA heeft  in de laat s te  vergader ing van de vor ige  raadsper iode 
aangegeven dat  wat  haar  bet reft  het  AB niet  meer  gevuld zou moeten worden door leden van 
de gemeenteraad.  Fe i te l i jk  zou er  een dage l i jks  bestuur  moeten z i jn  we lke het  Meerschap 
aanstuurt .  Het  CDA ste l t  z ich daarom pr inc ip iee l  n iet  kandidaat  voor het  AB-Meerschap.   
 
De heer  Niezen ,  namens GroenLinks ,  merkt  op dat  het  gebruik  was  dat  er  een verde l ing over  
coa l i t ie  -  en oppos i t iepar t i jen was ,  hoe denkt  de  voorz i t ter  daaraan tegemoet  te  komen met  
een derge l i jke  s temming? 
De voorzit ter  zegt  dat  dat  n ie t  aan de voorz i t ter  i s ,  maar  het  was inderdaad goed gebru ik .  
Het  i s  verstandig  om daar  goed over  na  te  denken en het  i s  n iet  voor n iets  van te  voren 
gemeld .  Ui t  ervar ing u i t  het  ver leden b l i jk t  dat  het  n ie t  zo pos i t ie f  i s  a ls  hee l  e rg wordt  
gestuurd op bas is  van kwal i f icat ies  en geschiktheid van leden.  De voorz i t ter  heeft  de raad 
we l  aangemoedigd om onder l ing tot  wat  afs temming te  komen.   
 
Mevrouw Toxopeus ,  namens de PvdA,  zegt  dat  het  voor  a l le  raads leden pret t ig  i s  om over  
een totaa loverz icht  van a l le  funct ies  en kandidaten te  beschikken.  Als  dan b i jvoorbee ld  a l  
van één part i j  in  het  AB-Meerschap gekozen wordt ,  dan zou d ie  part i j  b i jvoorbeeld  n iet  meer  
bes l is t  een l id  in het  pres id ium behoeven.  Als  per  ronde wordt  gestemd en niets  over  het  
gehee l  bekend is ,  dan wordt  een goede afweging bemoei l i jkt .  
 
De voorzit ter  s te l t  voor a l le  f ract ies  te  vragen de kandidaten voor de  verschi l lende funct ies  
te  noemen.  Daarna  kor t  te  schorsen voor  beraad,  de  procedure nogmaa ls  toe l ichten en per  
funct ie  te  s temmen.  
 
De heer  Terpstra ,  namens de VVD, draagt  de heer  Prenger  voor a l s  v ice  voorz i t ter  van de  
raad en a ls  l id  van het  pres id ium. De heer  Terpstra  s te l t  z ichze lf  kandidaat  a l s  l id  voor het  
AB-Meerschap Paterswolde en a ls  l id  van de aud itcommiss ie .  
 
De heer  Niezen ,  namens GroenLinks ,  s te l t  z ichzel f  kandidaat  voor  het  v ice  voorz i t terschap,  
voor  het  pres id ium en voor  het  AB-Meerschap Paterswolde .   
 
De heer  Valkema ,  namens het  CDA, draagt  de  heer  Kooi  voor  a l s  v ice  voorzi t ter  van de raad 
en a l s  l id  van het  pres id ium en s te l t  z ichze l f  kandidaat  voor de auditcommiss ie .  
De voorzit ter  merkt  op dat  de heer  Va lkema a l  l id  i s  van de audi tcommiss ie ,  het  gaat  dus om 
een ver lengd l idmaatschap.  
 
De heer  Berends ,  namens de Chr is tenUnie ,  s te l t  z ichze lf  kandidaat  a l s  l id  van het  pres id ium 
en a ls  l id  van de aud itcommiss ie .  
 
Mevrouw Groot ,  namens Gezond Verstand Haren,  s te l t  z ichze lf  kandidaat  a l s  l id  voor de  
audi tcommiss ie  en a ls  l id  van het  AB-Meerschap Paterswolde .  
 
Mevrouw Legemaat ,  namens  D66,  draagt  de heer  Fennema voor a l s  l id  van het  pres id ium.  
 
De heer  Sprenger ,  namens de PvdA,  draagt  mevrouw Toxopeus voor a l s  l id  van het  
pres id ium en ste l t  z ichze lf  kandidaat  voor het  AB-Meerschap Paterswolde.   
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Scho rs ing  
De voorzit ter  ste l t  voor de  dames Schui l ing en Kerremans,  be iden geen kandidaat ,  tot  de  
commiss ie  van stemopneming te  benoemen.  
De procedure wordt  in  ar t ike l  30 en 32 van het  Reg lement  van orde en in ar t ike l  30 van de  
Gemeentewet  gerege ld .  Het  komt er  in  de  kern op neer  dat  de kandidaat  een meerderhe id van 
s temmen moet  hebben.  Bi j  vee l  kandidaten en versn ipperd stemgedrag  kan het  zo z i jn dat  
n iemand een meerderhe id haa l t .  Dan volgt  een herstemming en d ie  wordt  zo nodig  herhaa ld .  
Als  er  dan nog geen u i t s lag  i s ,  wordt  er  ge loot .  Het  gecombineerde  s temmen maakt  het  
complexer .  Voor  het  pres id ium worden b i jvoorbee ld dr ie  kandidaten gezocht .  Het  kan z i jn 
dat  in  de eerste  ronde één of  twee kandidaten we l  een meerderhe id ha len.  Dan wordt  d ie  
kandidaat  geacht  te  z i jn verkozen door de  raad .  De opengebleven p lekken waarvoor  geen 
meerderhe id i s  gehaa ld ,  worden opnieuw in s temming gebracht  onder  de  overgebleven 
kandidaten.  Eventuee l  volgt  een derde s temronde,  a l s  er  dan geen meerderhe id i s  of  er  z i jn  
twee mensen met  evenvee l  s temmen,  wordt  er  ge loot .   
 
13 .  Benoeming v ice  voorz i t te r  van de raad  
De voorzit ter  leest  a l s  kandidaten voor  de heren Prenger ,  Niezen en Kooi .  Op het  
s tembr ief je  mag één naam worden genoteerd of  geen naam,  dan wordt  b lanco gestemd.  Als  
ie ts  anders  wordt  ingevuld ,  dan wordt  er  onge ld ig  ges temd.  
 
Mevrouw Schuil ing ,  namens de commiss ie  van stemopneming,  meldt  dat  er  zevent ien ge ld ige  
s temmen z i jn  u i tgebracht ,  waarvan veer t ien op de heer  Prenger  en dr ie  op de heer  Kooi .  
 
De voorzit ter  concludeer t ,  nadat  de s tembr ief jes  hem z i jn  overhandigd,  dat  de raad  de heer  
Prenger  benoemt a ls  v ice  voorz i t ter  van de raad .   
De heer  Prenger  accepteer t  de benoeming van harte  en spreekt  z i jn dank u i t  voor  het  in  hem 
geste lde vertrouwen.  
 
14 .  Benoeming leden pres id ium 
De voorzit ter  leest  a l s  kandidaten voor  mevrouw Toxopeus  van de PvdA, de heren Prenger  
van de  VVD, Fennema van D66,  Berends  van de Chr is tenUnie ,  Niezen van GroenLinks  en 
Kooi  van het  CDA. Zes kandidaten voor  dr ie  pos i t ies .  Op het  s tembr ie f je  worden dr ie  namen 
ingevuld .  
 
De heer  Terpstra ,  namens de VVD, dacht  dat  het  gebru ike l i jk  was dat  het  te l len van de 
s temmen in het  z icht  van de raad  plaatsv indt?  
De Voorzit ter  kent  dat  gebruik  in deze raad  n iet .  Hier  i s  het  gebru ike l i jk  dat  het  apart  
gebeurt .  De s tembr ief jes  worden na  opneming overhandigd en door de  voorzi t ter  
gecontro leerd.  
 
Mevrouw Schuil ing ,  namens de commiss ie  van stemopneming,  meldt  dat  er  zevent ien keer  
dr ie  ge ld ige  s temmen z i jn  u i tgebracht ,  waarvan v i j f t ien op de heer  Prenger ,  zevent ien op de 
heer  Fennema,  nu l  op mevrouw Toxopeus ,  zevent ien op de heer  Kooi ,  nu l  op de heer  Niezen 
en twee  op de heer  Berends.  
 
De voorzit ter  concludeer t ,  nadat  de s tembr ief jes  hem z i jn  overhandigd,  dat  raad h iermee de 
heren Fennema,  Kooi  en Prenger  benoemt a l s  leden van het  pres id ium van de  gemeenteraad.   
 
15 .  Benoeming leden AB-Meerschap Paterswolde 
De voorzit ter  leest  a l s  kandidaten voor  mevrouw S loot  en de heren Terpstra ,  Sprenger  en 
Niezen.  Vier  kandidaten voor  twee pos i t ies .  
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Mevrouw Schuil ing ,  namens de commiss ie  van stemopneming,  meldt  dat  er  zevent ien keer  
twee stemmen z i jn  u i tgebracht ,  waarvan dr ieënder t ig  ge ld ig  en één onge ld ig .  Vi j f  s temmen 
z i jn  u i tgebracht  op de  heer  Terpstra ,  der t ien  s temmen op de heer  Sprenger ,  v i j f t ien op de 
heer  Niezen en nul  s temmen op mevrouw Sloot .  
 
De voorzit ter  concludeer t ,  nadat  de s tembr ief jes  hem z i jn  overhandigd,  dat  raad h iermee de 
heren Niezen en Sprenger  benoemt a ls  leden van het  AB-Meerschap Paterswolde.   
 
16 .  Benoeming leden audi tcommiss ie  (na  1  ju l i  2010) 
De voorzit ter  leest  a l s  kandidaten voor  mevrouw S loot  en de heren Terpstra ,  Valkema en 
Berends .  Vier  kandidaten voor  dr ie  pos i t ies .  De benoeming ge ldt  vanaf  1  ju l i  a . s .  omdat  
mevrouw Sloot  en de  heer  Valkema door de raad z i jn benoemd voor de  per iode tot  1  ju l i  a . s .  
 
Mevrouw Schuil ing ,  namens de commiss ie  van stemopneming,  meldt  dat  er  zevent ien keer  
dr ie  ge ld ige s temmen z i jn  u i tgebracht .  Dr ie  s temmen z i jn u i tgebracht  op de heer  Terpst ra ,  
zevent ien op de heer  Valkema,  veert ien op mevrouw Sloot  en zevent ien op de heer  Brends .  
 
De voorzit ter  concludeer t ,  nadat  de s tembr ief jes  hem z i jn  overhandigd,  dat  raad h iermee 
mevrouw S loot  en heren Berends en Valkema benoemt a l s  leden van de  aud itcommiss ie  na  1  
ju l i  2010.  
 
17 .  Benoeming p laatsvervangend raadscommiss ie l id  
De voorzit ter  constateert  dat  de raad ins temt met  de benoeming van de heer  J .  Boonstra  te  
Haren,  namens het  CDA, a ls  p laatsvervangend commiss ie l id .  Aldus bes loten.  
 
De heer  Boonstra  wordt  u i tgenodigd naar  voren te  komen om de  ambtseed af  te  leggen en de  
tekst  te  bevest igen door met  het  opsteken van de wi js -  en midde lv inger  van de  rechterhand 
de woorden ‘Zo waarl i jk  helpe mij  God almachtig !  u i t  te  spreken.   
Al le  aanwezigen worden verzocht  daarbi j  op te  s taan van hun z i tp laatsen.  
 
Ik zweer   dat  ik,  om tot  plaatsvervangend l id van de raadscommissie benoemd te 
worden,  rechtstreeks noch middel l i jk ,  onder welke naam of welk voorwendsel  ook,  
enige gi ft  of  gunst heb gegeven of beloofd.  Ik zweer dat  ik ,  om iets in di t  ambt te  doen 
of  te  laten,  rechtstreeks noch middel l i jk  enig geschenk of  enige belofte  heb 
aangenomen of zal  aannemen.  Ik zweer dat  ik  getrouw zal  zi jn aan de Grondwet,  dat  ik  
de wetten zal  nakomen en dat ik  mijn plichten als  plaatsvervangend de 
raadscommissiel id naar  eer en geweten zal  vervul len.  
 
18 .  S lu i t ing  
De voorzit ter  fe l ic i teert  het  zo ju is t  benoemde plaatsvervangend commiss ie l id  en bedankt  
a l len voor de inbreng en s lu i t  de  vergader ing .   
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